
Bij 1.2. Verduurzamen door overname geschikt materieel.  
Als maatregel van verduurzamen wordt drie stuks materieel overgenomen van de leasemaatschappij.  
 
Vraag 1: Wat maakt het overnemen van drie stuks materieel een maatregel van verduurzamen? Is dit 
materieel elektrisch of op een andere manier duurzaam? 

Antwoord: 
 
De genoemde drie stuks materieel zijn kwalitatief nog goed en kunnen na overname naar 
verwachting nog 8 tot 10 jaar gebruikt worden. De duurzaamheid zit derhalve in het langer gebruik 
maken van het bestaande materieel.  
 
1.3. Verduurzamen door een langere termijn afschrijving. Als maatregel van verduurzamen wordt 
gestreefd naar langer gebruik van de voertuigen en daarmee een langere termijn van afschrijving. 
Vraag 2: Welke afschrijvingstermijn wordt en gehanteerd? Waarom is eerder afschrijven 
geen  maatregel van verduurzamen? 
Antwoord: 
De gebruikelijke afschrijvingstermijn is altijd 10 jaar geweest. De levensverwachting van de 
elektrische auto's wordt op dit moment tussen de 15 en 25 jaar geschat. Voor de aan te schaffen 
elektrische auto's zal de lijn van 15 jaar worden gehanteerd, met in het achterhoofd dat met goed 
(deels eigen) onderhoud de gebruiksperiode mogelijk kan worden verlengd.  
Met een langere afschrijvingstermijn wordt een bestendige gedragslijn gerealiseerd, waarbij 
technische en economische afschrijvingen op elkaar afgestemd zijn.    
 
Vraag 3: Zijn de oplaadpalen ook beschikbaar voor inwoners van Papendrecht? Zo nee, is het mogelijk 
extra laadpalen te plaatsen, aangezien er dan een uitbreiding van laadpalen in Papendrecht worden 
aangelegd? 
Antwoord:  
De laadpalen genoemd in dit voorstel zijn uitsluitend bedoeld voor het laden van de eigen elektrische 
auto's.  
De parkeerplaatsen bij de gemeentewerf liggen aan de openbare weg, zijn derhalve openbaar en 
zouden (deels) ingericht kunnen worden voor het laden van elektrische auto's van inwoners. Dit is in 
de voorbereidingen voor dit voorstel niet onderzocht.  
 
Vraag 4: Er wordt een kredietaanvraag gedaan van 445.000 euro. Uit welke reserve wordt dit bedrag 
onttrokken? Komt het niet ten laste van de 600.000 euro uit de door het Rijk beschikbaar gestelde 
financiële middelen (Uitvoering Klimaat en Energietransitie)? 
Antwoord: 
In het voorstel is geen specifieke dekking aangegeven voor de toekomstige kapitaallasten van dit 
krediet. De financiële dekking zal geregeld worden in de Perspectiefnota 2024. Op dat moment 
wordt aangegeven uit welke reserve de kapitaallasten gedekt worden. Conform de door u ingezette 
lijn zouden dat de Eneco-gelden kunnen zijn.  
De door u aangegeven gelden zijn in het kader van CDOKE (Capaciteit Decentrale Overheid Klimaat 
en Energie) verkregen en moeten ingezet worden voor de verruiming van capaciteit op dit 
onderwerp.  
 


